
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Måndag 25 nov 2024 kl. 19.30-21.00. Plats: Digitalt via Teams.
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Monica Randström, Stefan Mattsson, Olivia Hansén,
Marina Karlsson, Lars Molin, Linda Kjellberg, Fredrik Schölin, Peter Håkansson.
Personal: Markus Andersson, Nadja Casadei. Valberedningen: Per Falkman. 
Frånvarande:  -

§ 1. Mötets öppnande
a) Val av justeringsperson - Lars.
b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes efter tillägg av 12a & 12b.
c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Gala-priser, ytterligare beredning: Inget nytt.
STIM-avtal: Markus har fortfarande inte fått något svar från SFIF. Nadja tar upp frågan med dem.
Resurslista arr-stöd: Utbildningskommittén jobbar på det, klart inför januarimötet.

§ 3. Utse ansvariga utmärkelser (SFIF & ÖFIF) - Ulrika
SFIF har diplom, märke, silvermedalj och guldmedalj till främst ledare.
Vi har Årets förening, Årets insats och Årets pepp – som delas ut vid vårat höstmöte.
Vi skulle kunna vara mer aktiva med att leta fram tänkbara pristagare och nominera till SFIFs 
utmärkelser. Ska vi ha något mer/nytt pris?
SFIF vill att varje distrikt utser kontaktpersoner i utmärkelsefrågor. Vi utsåg Lars & Peter. Markus 
informerar SFIFs Christina Liffner om det.

§ 4. Finnkampen 2025 - Ulrika
Google-enkät har varit ute hos föreningarna och 12 st föreningar med totalt ca: 170 st personer har 
uttryckt intresse för någon form av samordnat deltagande från Östsvenska. Dvs gemensam resa, 
boende, biljetter/sitta tillsammans och någon form av gemensam aktivitet. Om vi hyr stora bussar 
från olika delar av distriktet behövs någon ”reseledare” för dessa. Hotell nära stadion börjar bli fulla 
för större bokningar, men med tunnelbaneavstånd finns fler tänkbara hotell. Kortare ”höstmöte” i 
samband med detta? Finns mer tid för diskussioner på bussresorna som komplement till kortare 
mötestid. Ska vi ta självkostnadspriser för det vi bokar upp eller någon form av subvention? Ännu ej 
avsatt något i budgeten för 2025, mer än kostnad för ett Höstmöte. Nadja & Markus tilldelas 
uppdraget att titta på och preliminärboka bussar och hotell.

§ 5. FÅM: förslag om motioner, plan för att utse ombud - Ulrika
Olivia kollar med SFIF om pris för Unga ledare vid Friidrottsgalan? Om nej, skriver vi en motion.
Införa nytt krav på ett ombud under 25 år från varje distrikt vid FÅM? Hur ombuden utses regleras i 
SDFs stadgar, så skriver vi motion blir det förslag på ändring i SFIFs normalstadgar för SDF (som 
SDF sen i regel väljer att uppdatera sina egna stadgar efter).
Om vi har något förslag på person att föreslå till Förbundsstyrelsen vore det bra att ha namn till 
januarimötet.
Östsvenskas ombud (ca: 10 st) utses av vår styrelse i feb. Markus skickar ut till föreningar i 
december och ber om intresseanmälningar. Förutom personer från föreningarna får Östsvenskas 
styrelse, personal och kommittéer också vara beredda på att ställa upp som ombud.

§ 6. Prioriterade områden VP 25/26 - Ulrika
Utifrån de anteckningar/grupparbeten som skedde vid Höstmötet.
Tävlingskommittén har möte i december och tar då upp frågor om tävlingsbidrag till VP.
Gemenskap på olika sätt lyfts fram, t.ex. läger, grenspecifika träffar, stafetter, mixstafett vid DM-
helgen? Tävlingskommittén tar upp det.
Angående läger stort åldersspann 15-19 år på Höstlägret, mest 15-16 år som deltar, vore nog bra att
dela upp i två läger. Kanske något sommartid på Öland? Mer sammanhållning & grundträning.
VP 25/26 diskuteras mer på det fysiska styrelsemötet 11 januari i Växjö.

§ 7. Årsmöte Östsvenska
Arbetsgrupp: Nadja, Markus, Ulrika, Peter.
Beslut om datum & ort: Lördagen 8 mars 2025 i Jönköping.
Preliminärt schema: Styrelsemöte 10.30-12.00, lunch 12-13, Årsmöte 13-15, konst.styr.möte 15-16.
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§ 8. Ekonomirapport - Markus
Rapport utskickad inför mötet inkl. en del kommentarer. 
2024 har budget -107 tkr, men vi bedöms sluta bättre än så. Markus gick igenom kommentarerna. 
Ytterligare som nämndes på mötet var att det blir nog mindre överskott än budget för båda lägren, 
trots bra deltagande, bl.a. förväntar sig allt fler coacher att få bra betalt jämfört med förr så 
arvodeskostnaderna har ökat. Trailprojektet har haft lägre kostnader än budget men ännu ej fått 
70 tkr från RF-SISU Östergötland, vi lär dock få något då IK Akele nu är på väg att starta upp.
För 2025 finns ett budgetutkast som pekar mot ett mindre öveskott (+17,5 tkr). Markus 
kommenterade en del. Budget för Höstmötet behöver uppdateras med Finnkampen, men hur? Mer 
arvodeskostnader behöver avsättas för lägren, även för GM-distriktsledaren (två tillfällen, inte ett).

§ 9. Friidrottens Höstkonferens – Ulrika, Lars, Peter
Rapport från de som deltagit: Mycket inspiration. Mer kommersiellt/mindre idéellt i samhället, 
samarbete med partners, med Friskis&Svettis och löpning.

§ 10. Utvärdering GM-lägret och info Höstlägret – Nadja
Vid GM-lägret i Växjö kördes hinderbana då OCR blivit en ny friidrottsgren (likt vi hade med gång på 
fjolårets GM-läger).
Höstlägret i Norrköping har gått bra. Videohälsningar från olika friidrottskändisar visades upp, och 
kommer nu efter lägret i våra sociala medier. Linda och Fredrik har en del tankar & idéer.

§ 11. Övrig info från verksamheten – Nadja
Nominera till friidrottsgalans priser senast 26 nov.
Snart dags (jan-feb) för föreningarna att skicka in Årsrapporten, hjälp gärna Nadja att få många 
föreningar att skicka in.
Nadja deltar på en SDF-konferens imorgon 26 nov arrangerad av RF-SISU Småland där de bl.a. tar 
upp förbundsutvecklingsområden/satsningar under 2025. Nadja återkommer med rapport.

§ 12. Övrigt

a) Motion FÅM
Se §5.

b) RF-SISU Östergötland
Årsmöte 31 mars 2025, kanske kan Fredrik närvara.
Deras konsulent Carl vill gärna att Nadja kommer upp till Östergötland för en träff.

§ 13. Nästa möte
Lördag 11 januari kl. 10.00-14.00 på vårat kontor i Växjö, Nadja bokar möteslokalen. Ha med 
träningskläder för ett pass efteråt.
Mötet avslutades 21.06.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
14/5 §4 Gala-priser […] ytterligare beredning av övriga utmärkelser Nadja, Lars, Stefan, Olivia 5/8
11/9 §5 Resurslista för arrangemangsstöd Utbildningskommittén 5/1
25/11 §4 Boka bussar & hotell för Finnkampen 2025 Nadja & Markus inom kort
25/11 §5 Förslag på ev. motioner och namn till förbundsstyrelsen Alla 5/1
25/11 §6 Input till VP 25/26 Alla 11/1
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